

Press Release

Parliamentary Assembly – Communication Unit

Ref: 169b09

Tel. +33 (0)3 88 41 31 93

Fax +33 (0)3 90 21 41 34

Internet: <http://assembly.coe.int>

e-mail: pace.com@coe.int



47 member States

Albania

Andorra

Armenia

Austria

Azerbaijan

Belgium

Bosnia and Herzegovina

Bulgaria

Croatia

Cyprus

Czech Republic

Denmark

Estonia

Finland

France

Georgia

Germany

Greece

Hungary

Iceland

Ireland

Italy

Latvia

Liechtenstein

Lithuania

Luxembourg

Malta

Moldova

Monaco

Montenegro

Netherlands

Norway

Poland

Portugal

Romania

Russia

San Marino

Serbia

Slovakia

Slovenia

Spain

Sweden

Switzerland

“The former Yugoslav

Republic of

Macedonia”

Turkey

Ukraine

United Kingdom

Pre-electoral visit by PACE delegation to Moldova

Strasbourg, 03.03.2009 – A delegation from the Parliamentary Assembly of the Council of Europe (PACE), comprising Andres Herkel (Estonia, EPP/CD) – Head of delegation *ad interim* – and Ioannis Banias (Greece, UEL), will be undertaking a pre-electoral observation mission in Chisinau on 5 and 6 March, prior to the parliamentary elections to be held in Moldova on 5 April 2009.

The delegation is due to meet Vladimir Voronin, President of the Republic, Marian Lupu, Speaker of Parliament, Vitalie Pirlog, Minister of Justice, the leaders of the political parties taking part in the elections and the leaders of the main opposition parties not represented in parliament.

Talks are also scheduled with the Moldovan parliamentary delegation to the PACE, the President of the Central Electoral Commission and representatives of civil society and the media.

Contact: PACE Communication Unit, tel: +33 (0)3 88 41 31 93

Visite pré-électorale d'une délégation de l'APCE en Moldova

Strasbourg, 03.03.2009 – Une délégation de l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe (APCE), composée d'Andres Herkel (Estonie, PPE/DC) – Chef de délégation *ad interim* – et de Ioannis Banias (Grèce, GUE), effectuera une mission d'observation pré-électorale à Chisinau les 5 et 6 mars, en vue des élections législatives qui se dérouleront en Moldova le 5 avril 2009.

Les deux parlementaires devraient rencontrer Vladimir Voronin, Président de la République, Marian Lupu, Président du Parlement, Vitalie Pirlog, ministre de la Justice, les chefs des partis politiques engagés dans les élections ainsi que les chefs des principaux partis d'opposition non représentés au Parlement.

Des entretiens sont également prévus avec la délégation parlementaire de Moldova auprès de l'APCE, le Président de la Commission centrale électorale, ainsi que des représentants de la société civile et des médias.

Contact : Unité de communication de l'APCE, tél : +33 (0)3 88 41 31 93